
 

Kontrolní výbor Zastupitelstva města Beroun 

 

 

Zápis č. 5/2020 
ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 7.12.2020 od 16:00 

v budově Městského úřadu Beroun, Husovo nám. 68, Beroun-Centrum 
 

Přítomni:  
 

Členové výboru: Petr Veselý, Zdeněk Bydžovský, Martin Dolejší 

 

Hosté: Simona Boldi (OŠVA), Michaela Beranová (OŠVA), Dušan Tomčo (místostarosta) 

 

 

Omluveni: Josef Pavlis, Michal Štorkán, Blanka Palivcová 
 

Zapisovatel: Petr Veselý 

Ověřovatel: Ing. Martin Dolejší 
 

Program jednání: 
 

1. Zahájení 

2. Analýza a plán rozvoje sportu ve městě Beroun 

3. Rozpočtové opatření č.2 2020 a Rozpočtové provizorium pro rok 2021 

4. Kontrola plnění usnesení 

5. Kontroly 2020 - stav 

6. Různé 

 

 
Jednání 

 

K boru 1 – Zahájení 
 
Jednání výboru zahájil a dále řídil předseda KV Ing. Petr Veselý. Shledal výbor usnášení-
schopným. Ověřovatelem zápisu určil Ing. Martina Dolejšího. Přítomní členové souhlasili s 
pozvanými hosty z OŠVA a místostarostou D.T. 
 
Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení: Kontrolní výbor schvaluje program jednání a účast hostů. 
Hlasování: 3 pro – 0 proti – 0 zdržel se  
 
  



K bodu 2 – Analýza a plán rozvoje sportu ve městě Beroun 

 
tento dokument aktualizuje dokument z roku 2018. Diskuze se zástupci OŠVA a panem 
místostarostou nad: 

- celkovými a poměrnými výdaji na sport ve vztahu k rozpočtu města Beroun a jeho 
historii, 

- dotovaný led - vyčleněn do Berounské sportovní jako kapitálový výdaj, 
- koncepce vs. rozpočet: významné sport. akce, malé akce, GPX 
- dětská hřiště jsou oficiálně vedená pod OMI 

 
KV doporučuje doplnit finanční přehledy analýzy a rozvoje sportu o vazbu na konkrétní položky 
rozpočtu města, ze kterých přehled v jeho jednotlivých řádcích čerpá nebo do kterých položek 
rozpočtu přispívá. 
 
Usnesení: Kontrolní výbor bere na vědomí Analýzu a plán rozvoje sportu ve městě Beroun, 
doporučuje zapracovat do finančních přehledů vazbu na položky rozpočtu města a doporučuje 
zastupitelstvu města Beroun její schválení. 
Hlasování: 3 pro – 0 proti – 0 zdržel se  
 

 
K bodu 3 – Rozpočtové opatření č. 2 a Rozpočtové provizorium 2021 
 
členové KV diskutovali následující témata: 

 
a) Mají odbory MÚ k dispozici seznam akcí jakéhokoliv druhu, které se letos nekonaly? Jak 

se neuskutečněné akce odrážejí v navrhovaném rozpočtovém opatření a jeho 
jednotlivých položkách? 
 

b) V režimu rozpočtového provizoria je omezené nakládání s finančními prostředky města. 
Jaký bude mít rozpočtové provizorium vliv na příjemce dotací? Mohou nebo nemohou 
očekávat odsouhlasené prostředky/dotace? 

 
c) Jak konkrétně se rozpočtové provizorium projeví na provozu příspěvkových organizací a 

dalších subjektů s účastí města? (školy, knihovna, MKC, s.r.o. zřízená městem, ...) 
 
Usnesení: KV žádá radu města o zodpovězení otázek ve výše uvedených bodech a-b-c. Bez 
bližších detailů o změnách v jednotlivých položkách se v předloženém materiálu těžko orientuje. 
Některé položky jsou stále moc obecné, zatímco jiné jsou čitelnější. Jednotlivé oblasti se 
prolínají několika kapitolami nebo jsou převáděny na firmy zřízené městem (např. sport, kultura, 
údržba…) 
 
Kontrolní výbor bere na vědomí předložený návrh rozpočtového opatření č. 2 a návrh 
rozpočtového provizoria pro rok 2021. 
Hlasování: 3 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – kontrola plnění usnesení ZM/RM 
 
Členové kontrolního výboru berou na vědomí informaci o plnění usnesení RM/ZM a konstatují, 
že neshledali formální závady. 



 
 
Usnesení: Kontrolní výbor bere na vědomí usnesení ZM a RM a jejich plnění. 
Hlasování: 3 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 5 – kontroly 2020 - stav, kontroly plán na 2021 
 
Kontrola Plzeňka, spol. s r. o. – plnění plánovaných rozpočtů, výhledy do budoucna, obchodní 
plán, forma provozu - přesun do r. 2021 
Optimalizace evidence podnětů občanů - přesun do r. 2021 
Analýza sportovišť - přesun do r. 2021, využití Analýzy a plánu rozvoje sportu jako vstupu 
 
KV vyzývá jednotlivé zastupitele o předložení vlastních návrhů kontrol pro rok 2021 
 
Usnesení: Kontrolní výbor souhlasí a navrhuje přesun nedokončených kontrol z roku 2020 do 
programu a plánu kontrol na rok 2021. 
Hlasování: 3 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 6 – Různé 
 

- Kontrolní výbor se dotazuje: Platí MÚ MKC za konání zastupitelstva v prostorách SD 
Plzeňka? Jakou částku, jestliže ano, jaké služby jsou obsahem? Jaké další služby, 
kromě pronájmu sálu jsou objednávány a kolik se za ně platí? 

- Kontrolní výbor se dotazuje: jaké služby byly součástí nájmu konf. sálu při konání 
zasedání zastupitelstva města 16.9.2020? Jaké další služby, kromě pronájmu konf. sálu, 
byly s tímto zasedáním ZM objednány a kolik za ně MÚ zaplatil? 

 
 
 

 
 

 
Jednání bylo ukončeno v 18:00. 
 
 
Zapsal: Petr Veselý 
 

Ověřil: Ing. Martin Dolejší 
 

Předseda výboru: Ing. Petr Veselý 
 


